



## 多重PCR方法快速检测猪的5种呼吸道病原菌

薛云<sup>1,2</sup>▼, 赵战勤<sup>1,2</sup>▼, 陈杨<sup>1</sup>, 邹浩勇<sup>1</sup>, 何启盖<sup>1\*</sup>, 李文洁<sup>1</sup>, 熊金凤<sup>1</sup>, 陈焕春<sup>1</sup>

1 华中农业大学动物医学院 农业微生物学国家重点实验室, 武汉 430070; 2 河南科技大学动物科技学院 动物病原微生物学实验室, 洛阳 471003)

### Development of a Rapid Multiplex PCR for Simultaneous Detection of Five Major Pathogenic Bacteria of Respiratory Tract Diseases in Swine

XUE Yun<sup>1,2</sup>, ZHAO Zhan qin<sup>1,2</sup>, CHEN Yang<sup>1</sup>, ZOU Hao yong<sup>1</sup>, HE Qi gai<sup>1\*</sup>, LI Wen jie<sup>1</sup>, XIONG Jin feng<sup>1</sup>, CHEN Huan chun<sup>1</sup>

1. State Key Laboratory of Agricultural Microbiology, College of Veterinary Medicine, Huazhong Agricultural University, Wuhan 430070, China; 2. Lab of Veterinary Microbiology, College of Animal Science and Technology, Henan University of Science and Technology, Luoyang 471003, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net